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ZÁPIS ze schůze rady č. 7/2023
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 10. 5. 2023, čas: 09:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:  
Zapisovatel/ka: Lenka Bartoňová

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 10.05.2023 v 9:07:13

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:09:08

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.

Diskuze zahájena v 9:09:08

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:09:38

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:10:03

Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Výpověď smlouvy o nájmu prostoru sloužícího podnikání - Nová tržnice
5. Zrušení prohlášení věci za kulturní památku - pozemek p.č. 18/1
6. Výpůjčka pozemku 4/16 - Hrušovany Open
7. Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových - pozemky v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
8. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje
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9. Odpis pohledávky
10. Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do
obecního systému odpadového hospodářství, ev.č. smlouvy 20/0882 s EKO-KOM, a.s.
11. Žádost o kácení - Společenství pro dům Znojemská 804, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou
12. Žádost o kácení stromu
13. Žádost o kácení stromu
14. ZŠ - schválení HV za rok 2022
15. ZŠ - schválení rozdělení hospodářského výsledku za rok 2022
16. ZŠ - schválení Odpisového plánu na rok 2023
17. Rozpočtové opatření č. 2/2023
18. Žádost o uzavření školní jídelny
19. ZŠ - Účetní závěrka za rok 2022
20. Hospodaření města - stavy účtů k 5. 5. 2023
21. Cyklostezka Brno - Vídeň
22. Přístup do poradny pro obce
23. Oplocení odlehčovacího hřiště
24. Různé

Diskuze zahájena v 9:10:03

V 09:10:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 25 - Změna vzorové smlouvy o pronájmu SC cena za hodinu
- doplňuje se bod č. 26 - Prodej pozemků - Lokalita ul. Příční
- doplňuje se bod č. 27 - Jarní zábava na hřišti - Spolek volejbalu Hrušovany nad
Jevišovkou
- doplňuje se bod č. 28 - Záměr prodeje části pozemku p.č. 76/36
- doplňuje se bod č. 29 - Startovné na akci Májový běh 2023
- doplňuje se bod č. 30 - Záměr prodeje pozemku p.č. 4346/14
- doplňuje se bod č. 31 - Smlouva na stavební práce akce „PRODLOUŽENÍ ULICE PŘÍČNÍ
HRUŠOVANY NAD JEVIŠOVKOU“
- doplňuje se bod č. 32 - Žádost o výpůjčku prostor knihovny

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-109-7/23
zodpovídá:  
termín: 10. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:11:06

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:11:36
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Důvodová zpráva
Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-34-23/22).

 

Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-55-24/22).

 

Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-10-1/23).

 

Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, 2 usnesení přetrvávají
(UR-80-5/23, UR-81-5/23).

Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, 5 usnesení přetrvávají
(UR-80-6/23, UR-105-6/23, UR-97-6/23, UR-103-6/23, UR-107-6/23).

 

RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023.

Diskuze zahájena v 9:11:36

Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:14:57

4. Výpověď smlouvy o nájmu prostoru sloužícího podnikání - Nová
tržnice (bod číslo 4)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:15:07

Důvodová zpráva
Dne 19. 4. 2023 jsme obdrželi výpověď od Semi Optik s.r.o. na prostory na Tržnici. Výpovědní doba
je 3 měsíce, nájem skončí 31. 7. 2023. Je potřeba schválit záměr pronájmu.

Diskuze zahájena v 9:15:07

Je potřeba schválit záměr pronájmu  k nabídnutí volného prostoru od 1.8.2023. Dále Dana
Gerspitzerová informuje RM ohledně místnosti na pozemku Nová tržnice, náměstí Míru 9, ležící na
parcele č. st. 1568 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou: kancelář o výměře 8,80 m2, společné prostory o
výměře 4,07 m2.  

V 09:18:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu prostor sloužících podnikání nacházejících se v objektu
Nová tržnice, náměstí Míru 9, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou na parcele č. st. 1568 v
k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou: prodejna o výměře 18,87 m2, společné prostory o výměře
8,75 m2.

Hlasování
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pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-110-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: 31. 5. 2023

Po paní Klaudové se nikdo nepřihlásil.  Starostka - je nutno obnovit vyvěšení záměru.

V 09:20:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu prostor sloužících podnikání nacházejících se v objektu
Nová tržnice, náměstí Míru 9, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou na parcele č. st. 1568 v
k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou: kancelář o výměře 8,80 m2, společné prostory o výměře
4,07 m2.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-111-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: 31. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:21:41

5. Změna vzorové smlouvy o pronájmu SC cena za hodinu (bod
číslo 25)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:22:46

Důvodová zpráva
Předkládám nový vzor smlouvy o pronájmu společenského centra v případě nájmu ceny za hodinu,
což je pro typ akcí jako je školení, schůze, přednášky, výukové kurzy apod., kde bude doplněna
povinnost nájemce provést úklid (úklid stolů, umytí nádobí).

Diskuze zahájena v 9:22:46

 Dana Gerspitzerová informuje radní o pronájmu společenského centra, pokud se bude využívat bar
či salónek např.  na školení, přednášky a budou při této akci podávat občerstvení,  nově bude ve
smlouvě nastavena povinnost provést úklid.  Pokud nebude proveden úklid,  bude udělena pokuta
500 Kč.  

V 09:29:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM revokuje usnesení 06/02/2022.
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Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-112-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: 31. 5. 2023

V 9:29:42 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

V 09:30:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje znění vzorové smlouvy na pronájem společenského centra při pronájmu
dle ceny za hodinu.

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-113-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXX
termín: 31. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:30:46

6. Zrušení prohlášení věci za kulturní památku - pozemek p.č. 18/1
(bod číslo 5)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:33:18

Důvodová zpráva
Spolek volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou, požádal Město Hrušovany nad Jevišovkou jako vlastníka
pozemku p.č. 18/2 a 18/1 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou o zrušení památkové ochrany vedenou v
katastru nemovitostí na těchto pozemcích.

S obdobnou žádostí se na město v roce 2021 obrátili i uživatelé fotbalového hřiště, které se nachází
na pozemku p.č. 18/2. O zrušení prohlášení věci za kulturní památku rozhoduje Ministerstvo kultury
ČR, které vydalo rozhodnutí o nezrušení prohlášené věci za kulturní památku pro pozemek p.č. 18/2 -
zámecký park. O tomto rozhodnutí byl spolek informován, a proto navrhují požádat o zrušení pro
pozemek p.č. 18/1.

Pozemek je součástí areálu Zámek s parkem, který je chráněn od 3.5.1958 a je veden v Památkovém
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katalogu Národního památkového ústavu pod katalogovým číslem 1000127112.

Dle metodiky jsou podmínkou pro zrušení prohlášení věci za kulturní památku mimořádně závažné
důvody.

Postup při zrušení prohlášení věci za kulturní památku:

Ministerstvo kultury může určité věci odebrat statut kulturní památky, a to na základě § 8 zákona o
státní památkové péči v rámci řízení o zrušení prohlášení věci za kulturní památku.

1. KDO JE OPRÁVNĚN VE VĚCI JEDNAT

- vlastník kulturní památky,

- právnická osoba, která na zrušení prohlášení věci za kulturní památku prokáže právní zájem,

- Ministerstvo kultury z vlastního podnětu

2. JAKÉ JSOU ZÁKLADNÍ PODMÍNKY

- Existence mimořádně závažných důvodů pro zrušení prohlášení věci za kulturní památku.

3. JAKÝM ZPŮSOBEM ZAHÁJIT ŘEŠENÍ TÉTO SITUACE

- Písemnou žádostí.

 

Diskuze zahájena v 9:33:18

XXXXXXXXř informoval radní, že můžeme zplnomocnit předsedu spolku k zastupování Města
Hrušovany nad Jevišovkou pro podání a vyřízení žádosti. 

XXXXXXXXX sděluje radním rozhodnutí ministerstva kultury.  

Doporučeno RM, že vhledem k tomu, že bylo zasláno vyjádření Ministerstva kultury, že za kulturní
památku neruší pozemek p.č. 18/2, k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou z toho lze dovodit, že ani 18/1 by
nebyla povolena. 

V 09:39:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje podání žádosti na zrušení prohlášení věci za kulturní památku pro
pozemek p.č. 18/1 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou.

Hlasování
pro: (1) Ing. Eliška Volná
proti (3) Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 09:45:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM zplnomocňuje předsedu Spolku volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX k jednání s Ministerstvem kultury ohledně zrušení
prohlášení věci za kulturní památku pro pozemek p.č. 18/1 v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou.

Hlasování
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pro: (0)
proti (4) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:46:18

7. Výpůjčka pozemku 4/16 - Hrušovany Open (bod číslo 6)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:50:02

Důvodová zpráva
Spolek Hrušovany OPEN z.s. žádá o výpůjčku pozemku p.č. 4/16 (okolí skateparku) za účelem
pořádání sportovně kulturní akce „Hrušovany Open“, která se má konat 26.5. - 27.5. 2023 (pá-so).
Výpůjčka je žádána v termínu 25.5 – 29.5.2023 pro přípravu a úklid. Žádají také o možnost připojení
k el. energii – žádost o výpůjčku el. rozvaděče, světel … (viz. žádost)

Jedná se o krátkodobý pronájem, nemusí být zveřejněn na úřední desce

Ceník dle záboru veřejného prostranství: 2 Kč/m2/den – kulturní akce

pozemek p.č. 4/16 o výměře 1467 m2 =1467 x 2 = 2 934 Kč

5 dní = 2934 Kč x 5 = 14 670 Kč

V roce 2022 byla schválena výpůjčka části pozemku 4/16 o výměře 890 m2

890 m2 x 2 = 1 780 Kč

5 dní = 1780 Kč x 5 = 8 900 Kč

Diskuze zahájena v 9:50:02

Spolky si můžou žádat o 80 000 Kč až po roce svého fungování. 

 Radní Smolík Josef informuje o provozním řádu  na sportovištích.

V 09:51:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje výpůjčku části pozemku p.č. 4/16 o výměře 890 m2 v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou Hrušovany OPEN z.s., IČO: 174 19 395, dne 25. 5. - 29. 5. 2023 pro pořádání
sportovně-kulturní akce „Hrušovany Open“, za podmínek uvedených v zápise.

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-114-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXX
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:52:31
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8. Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových - pozemky v
k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou (bod číslo 7)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:55:28

Důvodová zpráva
Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových (dále "ÚZSVM") se obrátil na obce, které spadají
pod ORP Znojmo v souvislosti s novou strategií, která by měla zjednodušit převody majetku ve
prospěch obcí a krajů.

Městu byl zaslán seznam nepotřebných nemovitostí, které se nachází v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou a s nimiž je pověřen hospodařit ÚZSVM. Pokud budou nemovitosti shledány jako
potřebné pro rozvojové aktivity obcí obce mohou poslat souhrnnou odůvodněnou žádost o převod v
termínu do 31.8.2023.

Možné využití městem Číslo
parcely Výměra(m2) Druh parcely Využití parcely Umístění

komunikace - chodníku 5868 251 ostatní plocha ostatní
komunikace

ul. Hrabětická – úzký pruh před domy
(chodník)

zeleň 70/5 28 trvalý travní
porost  ul. Sklepní – část u parku

komunikace - silnice 10220 28 ostatní plocha jiná plocha ul. Dlouhá – pozemek pod komunikací

 12032 72 ostatní plocha jiná plocha U žel. dráhy – pozemek mezi silnicí a
kolejemi

komunikace - cyklostezka 12673 274 ostatní plocha ostatní
komunikace

U žel. dráhy – pozemek pod
komunikací 

 12783 207 ostatní plocha jiná plocha ul. Příkopy – dvůr u domu č.p. 101

 12784 106 ostatní plocha jiná plocha ul. Příkopy – dvůr u domu č.p. 101

zeleň, parkovací stání 4700/1 818 orná půda  ul. 9. května – okolí BD

zeleň, parkovací stání 4700/8 788 orná půda  ul. A. Muchy – okolí BD

občanská vybavenost -
sportoviště 5102/2 2 581 ostatní plocha sportoviště a

rekreační plocha ul. Na Hrádku – tenisové kurty

zeleň 5102/92 38 ostatní plocha jiná plocha ul. Na Hrádku – u tenisových kurtů

přístup ke sklepu 6005 34 ostatní plocha jiná plocha ul. Na Vršku – mezi garážemi BD u MŠ

Diskuze zahájena v 9:55:28

Radní diskutují nad mapou. Starostka informuje radní, že se jedná se o spoustu pozemků, které jsme
chtěli do majetku města, ale nevíme za jakou cenu.

Pan Smolík podává informaci vztahující se k pozemku ohledně ochranné zdi na parc. č. 12783 a
12784, že je ve špatném stavu. Hrozí pád na cestu. 

Úkol : Jan Kovář  - zjistit cenu nabízených pozemků.

Pokud se žádá úřad, tak je podmínka, že to musí být vybudované pro infrastrukturu, pak se to
převádí bezúplatně. Vše se rozhodne v zastupitelstvu, zda si o pozemky budeme žádat o bezúplatný
převod. V tabulce se nachází pozemky, které  nabídli.  

Radní Smolík Josef žádá, aby se vznesl dotaz na  ÚZSVM, zda nám bude nabídnut pozemek 5869 v
k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
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Úkol: XXXXXXXXř - zjistit , zda nám nechtějí přenechat pozemek parc. č. 5869. (pozemek
směrem k Nádraží, před vilkama).

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:03:42

V 10:03:56 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

 

9. Prodej pozemků - Lokalita ul. Příční (bod číslo 26)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:06:17

Důvodová zpráva
Věc: Prodej pozemků v lokalitě ul. Příční

p.č. Výměra [m2] Označení pozemku Minimální cena
10319 1184 RD1 2 664 000 Kč vč. DPH

10325/1 1187 RD2 2 836 930 Kč vč. DPH
10325/4 856 RD3 2 045 840 Kč vč. DPH
710/87
10325/5

549
197

RD4 (výměra
celkem 746 m2) 1 782 940 Kč vč. DPH

vše v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou.

ZM schválilo záměr prodeje pozemků v lokalitě Příční – prodej pozemku byl formou výběrového
řízení (obálkové metody), záměr byl zveřejněn na úřední desce od 13.1.2023 do 14.3.2023 do 11:00
hod. Záměr prodeje je přílohou materiálu.

V termínu do 14.3.2023 nebyla podána žádná nabídka, proto RM schválila opětovné vyvěšení záměru
prodeje. Prodej pozemků byl zveřejněn na úřední desce od 27.3.2023 do 26.4.2023 do 11:00 hod., při
tomto zveřejnění byly podány celkem 4 nabídky.

Nabídky jsou uvedeny v tabulce níže:

Nabídka
č.

Den
podání

Pozemek
označený Nabídnutá cena Žadatel

1 24.4.2023 RD4 2 022 023 Kč vč. DPH XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
2 24.4.2023 RD3 2 322 023 Kč vč. DPH XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
3 24.4.2023 RD2 2 882 023 Kč vč. DPH XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

4 26.4.2023 RD3 2 100 030 Kč vč. DPH Penzion jako víno s.r.o., IČO 078 86 314, Bulhary 107, 691 89 Bulhary,
zastoupené J. Hutákem

Na pozemek označený jako RD1 (p.č. 10319 o výměře 1184 m2) nebyla podána žádná nabídka, proto
ke zvážení zda zveřejnit na úřední desce samostatně.

Diskuze zahájena v 10:06:17

 Radní diskutují nad mapou. RM schválila znovu záměr - vyvěšení na pozemek RD1, o který se nikdo
nepřihlásil. Starostka se dotazuje, zda připojení EG.D. stojí stále 12 500 Kč.

V 10:17:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:
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RM doporučuje ZM schválit prodej pozemku p.č. 10325/4 o výměře 856 m2 v
katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou XXXXXXXXXXXXXXXXX, za cenu
2 322 023 Kč včetně 21 % DPH + 12500 Kč (el. Připojení od EG.D) + 2 000 Kč (návrh na
vklad do KN), jako 1. náhradníka schvaluje společnost Penzion jako víno s.r.o. IČO
078 86 314 na prodej pozemku p.č. 10325/4 za cenu 2 100 030 Kč včetně 21 % DPH + 12
500 Kč (el. připojení od Eonu) + 2 000 Kč (návrh na vklad do KN).

Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-115-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXX
termín: 31. 12. 2023

V 10:18:13 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM doporučuje ZM schválit prodej pozemků p.č. 710/87 o výměře 197 m2 a pozemku
p.č. 10325/5 o výměře 549 m2 oba v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou
XXXXXXXXXXXXXXXXX, za cenu 2 022 023 Kč včetně 21 % DPH + 12500 Kč (el.
Připojení od EG.D) + 2 000 Kč (návrh na vklad do KN).

Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-116-7/23
zodpovídáX XXXXXXXXX
termín: 31. 12. 2023

V 10:18:48 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM doporučuje ZM schválit prodej pozemku p.č. 10325/1 o výměře 1187 m2 v
katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou XXXXXXXXXXXXXXXXX, za cenu
2 882 023 Kč včetně 21 % DPH + 12500 Kč (el. Připojení od EG.D) + 2 000 Kč (návrh na
vklad do KN).

Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-117-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXX
termín: 31. 12. 2023
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:19:07

 
 
V 10:22:10 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.

 
Jednání přerušeno 10.05.2023 v 10:23:14

Jednání obnoveno 10.05.2023 v 10:34:51

10. Jarní zábava na hřišti - Spolek volejbalu Hrušovany nad
Jevišovkou (bod číslo 27)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:43:29

Důvodová zpráva
Spolek volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou požádal o krátkodobý pronájem části pozemku p.č. 18/2
v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou pro pořádání kulturní akce - volejbalová zábava a oslava 30 let od
založení spolku. Termín konání: neděle 21.5.2023. Požadovaná část pozemku p.č. 18/2 je v
současnosti v pronájmu TJ Cukrovar Hrušovany nad Jevišovkou, takže se jako řešení situace nabízí
udělení souhlasu nájemci dle §2215 zákona č. 89/2012 Sb., Občanského zákoníku, že pronajatou věc
může dát do podnájmu třetí straně, tj. Spolku volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou.

Alternativní prostory pro pořádání zábavy jsou u sportovní haly (viz zákres str. 2), jelikož se jedná o
kulturní akci pořádanou spolkem, lze poskytnout pronájem formou výpůjčky, kdy užívání pozemku je
podporou de minimis dle nařízení Komise EU č. 1407/2013.

Jedná se o krátkodobý pronájem, nemusí být zveřejněn na úřední desce

Ceník dle záboru veřejného prostranství: 2 Kč/m2/den – kulturní akce

část pozemku p.č. 3/3 o výměře cca 1220 m2 = 1220 x 2 = 2 440 Kč

část pozemku p.č. 3/31 o výměře cca 860 m2 = 860 x 2 = 1 720 Kč

celkem = 4 160 Kč

 

 

Diskuze zahájena v 10:43:29

Podmínka - úklid venkovních prostor + používané toalety ve sportovní hale. 

V 10:49:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje výpůjčku části pozemku p.č. 3/3 o výměře 1220 m2 a části pozemku p.č.
3/31 o výměře 860 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou Spolku volejbalu Hrušovany nad
Jevišovkou., IČO: 456 70 960, dne 21. 5. 2023 pro pořádání kulturní akce „Volejbalová
zábava a oslava 30 let od založení spolku“, za podmínek uvedených v zápise.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-118-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXX
 31. 12. 2023

V 10:51:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje jako vlastník pozemku p.č. 18/2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou udělení
souhlasu nájemci TJ Cukrovar Hrušovany nad Jevišovkou přenechat část pozemku p.č.
18/2 Spolku volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou k pořádání kulturní akce v termínu
21.5.2023.

Hlasování
pro: (0)
proti (3) Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
zdržel se: (2) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:51:26

11. Záměr prodeje části pozemku p.č. 76/36 (bod číslo 28)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:52:09

Důvodová zpráva
Věc: Prodej části pozemku p. č. 76/36 o výměře cca 100 m2 (případně cca 80 m2) v kat. území
Hrušovany nad Jevišovkou.

Žadatel: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou

Datum podání: 10.01.2023

územní plán: Br – Plochy bydlení v rodinných domech, Pv - Plochy veřejných prostranství

cena: ………..

účel: zamezení blokování cizími automobily před vjezdovou bránou

Inženýrské sítě: na požadované části pozemku se inž. sítě nevyskytují

Pozemek se nachází na ulici Sklepní za zahradou žadatele a vedle garáže, která je také ve vlastnictví
žadatele. Žadatel souhlasí i s variantou prodeje 2 částí. Důvodem je následné řízení, kdy by stavební
úřad vydal nesouhlasné stanovisko k dělení pozemku, jelikož by tímto rozdělením byl zamezen
přístup na nově vzniklou parcelu, která by zůstala ve vlastnictví města. O této skutečnosti byl žadatel
informován.

Na základě dalšího jednání žadatel dále navrhl, že by ve vlastnictví města zůstala i část pozemku pro
případné vybudování chodníku (1,5 m od krajnice silnice). Přístup ke sklepu, který má ve svém
vlastnictví XXXXXXXX, bude zajištěn ponecháním přístupové cesty ve vlastnictví města.

Diskuze zahájena v 10:52:09

XXXXXXXXX předkládá radním  mapu, nad kterou diskutují. Pan Trávníček se o tento pozemek stará
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a udržuje. Radní navrhují, aby si zaměření udělal ve své režii. 

V 10:58:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 76/36 o výměře 35 m2 a 35 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou.

Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-119-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXX
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:58:45

12. Záměr prodeje pozemku p.č. 4346/14 (bod číslo 30)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:01:37

Důvodová zpráva
Věc: XXXXXXXXXXXXX podal žádost na zřízení věcného břemene služebnosti cesty a stezky na
pozemku p.č. 4346/14 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou. Ve své žádosti dále uvádí, že je přijatelný i
prodej pozemku. Věcné břemeno služebnosti cesty a stezky by se zřídilo z důvodu zabezpečení
přístupu na pozemek p.č. 6004, který je ve vlastnictví žadatele. Věcné břemeno se musí zřídit
zároveň na pozemek p.č. 4410/53, jehož vlastníkem je soukromá osoba.

Pro zřízení věcného břemene není nutné zveřejnit záměr obce, ale metodika Ministerstva vnitra
doporučuje záměr zveřejnit s ohledem na zásadní zatížení obecního pozemku zřízením věcného
břemene.

Záměr prodeje části pozemku p.č. 4346/14 o výměře cca 65 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou

Žadatel:XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Datum podání žádosti: 2.12.2022

Územní plán: Ds - plochy dopravní infrastruktury - silniční

Cena:

účel: přístup na pozemek p.č. 6004 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou

Inženýrské sítě: vodovod, el. vedení NN (nadzemní)

Byli oslovení znalci ohledně ocenění věcného břemene, bohužel žádný z dotázaných tento druh
oceňování nevykonával, dále byl dotázán advokát města, který doporučil pronájem, aspoň do doby
než bude vyřízená realizace plánované kanalizace, kdy by zatížení různými břemeny mohlo
zkomplikovat následné řízení.

Informace : Další sjezdy, které jsou ve vlastnictví města: u areálu JUHAS DP s.r.o., u CHEROKEE
CARS s.r.o. (k rybníku "Cukrovarák"), u STK Hrušovany nad Jevišovkou

Diskuze zahájena v 11:01:37
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XXXXXXXXX informuje radní , že si pan Čestmír Sláma chce tento pozemek koupit nebo chce věcné
břemeno. Stavmat je jiný vlastník než toho pozemku, co je pod Stavmatem. Gabriela Poppové
informuje, že pan Sláma si chce koupit pozemek z důvodu, aby si to zajistil pro své děti do
budoucna. 

Další sjezdy do areálu jsou na pozemcích města. XXXXXXXXX sdělil radním, že advokátem města
bylo doporučeno pronajmutí části pozemku.

V 11:05:13 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 4346/14 o výměře 70 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou.

Hlasování
pro: (0)
proti (5) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 11:05:31 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

 

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

13. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje
(bod číslo 8)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:12:15

Důvodová zpráva
RM je předkládána ke schválení smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje v
rámci dotačního programu: „Podpora adaptačních opatření na změnu klimatu v roce 2023“. Jedná se
o dotaci na ošetření celkem 11 ks stromů bezpečnostními řezy, zdravotními řezy a lokální redukcí.
Celkové náklady na ošetření stromů jsou ve výši 105.996,- Kč a výše dotace je 60.000,- Kč. Smlouva
je přílohou materiálu.

Diskuze zahájena v 11:12:15

XXXXXXXXXXXXXX sděluje, že se jedná se o stromy v parku, které jsou nad lavičkama, 60 000,-Kč
dostaneme z JMK (dotace) a zbytek zaplatí město. Nafotí se průběh,  stromy před a při ošetření a pak
nafotí stromy po ošetření a sepíše se zpráva. 

V 11:14:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci
dotačního programu: „Podpora adaptačních opatření na změnu klimatu v roce 2023“ s
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Jihomoravským krajem, IČO: 70888337, sídlem Žerotínovo náměstí 449/3, 601 82 Brno.
RM pověřuje starostku města podpisem předmětné smlouvy.

Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-120-7/23
zodpovídáX XXXXXXXXXXXXXX
termín: 30. 6. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:14:32

14. Smlouva na stavební práce akce „PRODLOUŽENÍ ULICE
PŘÍČNÍ HRUŠOVANY NAD JEVIŠOVKOU“ (bod číslo 31)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:15:54

Důvodová zpráva
Proběhlo výběrové řízení veřejné zakázky na stavební práce akce ,,PRODLOUŽENÍ ULICE PŘÍČNÍ
HRUŠOVANY NAD JEVIŠOVKOU“. Výsledky výběrového řízení jsou ve zprávě o hodnocení
elektronicky podaných nabídek, která byla radním předložena na zasedání RM.

Diskuze zahájena v 11:15:54

XXXXXXXXXXXXXX předkládá radě zprávu z hodnocení. Informuje radní, že se do dnešního dne do
10:30 hodin přihlásilo se 5 firem. Vítězná firma DS DUMA, s.r.o., IČO : 09358641, se sídlem
Znojemská 187, 671 28 Jaroslavice ve výši - 3.685.217,20 Kč. První firma  DS DUMA - 3.685 217,20
Kč, 2) firma Inženýrské Stavby Jebáček - 3.903.000,-Kč, 3) KOLAS -  ve výši 4.275.647,17Kč, 4) BS
IMEX - 4.831.000,-Kč, 5) POR - 5.699,780,63 Kč. 

V 11:18:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje jako nejvýhodnější nabídku ve výběrovém řízení veřejné zakázky na
stavební práce akce ,,PRODLOUŽENÍ ULICE PŘÍČNÍ HRUŠOVANY NAD JEVIŠOVKOU“
nabídku firmy  DS DUMA s.r.o., IČO:  09358641, se sídlem Znojemská 187, 671 28
Jaroslavice, ve výši 3.685.217,20,- Kč bez DPH. Rada města pověřuje starostku města
podpisem předmětné smlouvy. V případě neuzavření smlouvy s vítěznou firmou dojde k
uzavření smlouvy s firmou, která se umístila druhá v pořadí.

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-121-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXX
termín: 30. 6. 2023
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:18:52

15. Odpis pohledávky (bod číslo 9)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:22:02

Důvodová zpráva
Předkládám RM odpis pohledávky po zemřelém MXXXXXXXXXXXXXXXX, Sklepní 526, Hrušovany
nad Jevišovkou. Dle usnesení č.j. 13D545/2022-76 od JXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXměl zemřelý
majetek nepatrné hodnoty a dědictví bylo zastaveno. Vypravitel pohřbu za dluhy neodpovídá.

Faktura 22-020-00401 ve výši 705 Kč. Jedná se o vyúčtování úklidu společných prostor na DPS za
období 1.1.2022 -31.5.2022, vystavené dne 18.1.2023. Následné vyúčtování ostatních služeb
spojených s nájemným - faktura 23-020-00229 v částce  -113 Kč byla započtena a k odpisu zbývá 592
Kč.

Diskuze zahájena v 11:22:02

Hana Foltánová informuje radní, že se jedná o dvě faktury, které se daly do dědictví, jedná se o roční
vyúčtování za rok 2022. Do dědictví se nepřihlašuje,  bylo sděleno notářkou, že pan XXXXX nemá
žádný majetek. 

V 11:23:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje úplné odepsání pohledávky po zemřelém XXXXXXXXXXXXXXXXX - faktura
22-020-00401 ve výši 592 Kč.

Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-122-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXX
termín: 24. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:23:25

16. Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení
místa zpětného odběru do obecního systému odpadového
hospodářství, ev.č. smlouvy 20/0882 s EKO-KOM, a.s. (bod číslo
10)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:25:03

Důvodová zpráva
Autorizovaná obalová společnost EKO-KOM, a.s. zajišťuje sdružené plnění povinností pro zpětný
odběr a využití odpadů z obalů vyrobených nebo dovezených po ČR ve spolupráci s obcemi ČR.

EKO-KOM, a.s. zaslal návrh nové smlouvy, která musí odpovídat platné legislativě. Návrh nové



17 / 32

smlouvy o spolupráci je nedílnou přílohou tohoto materiálu. Původní smlouva uzavřená mezi
EKO_KOM, a.s. a Městem Hrušovany nad Jevišovkou je ze dne 24.3.2014.

Za obec může vykazovat svozová společnost – FCC ČR, s.r.o., IČ 45809712- čtvrtletní výkaz o
množství odpadu, který obec vyprodukovala pro EKO-KOM, a.s.., proto je potřeba podepsat pověření
(zmocnění), které je taktéž přílohou tohoto materiálu.

Diskuze zahájena v 11:25:04

V 11:26:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa
zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství mezi EKO-KOM, a.s., IČ
25134701 a Městem Hrušovany nad Jevišovkou, IČ 00292877, ev. č. 20/0882

 

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-123-7/23
zodpovídáX XXXXXXXXXXXXXX
termín: 24. 5. 2023

V 11:27:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje a zmocňuje firmu FCC ČR, s.r.o. IČ 45809712 k plnění povinností obce
vůči společnosti EKO-KOM, a.s. IČ 25134701 v rozsahu vykazování údajů společnosti,
včetně veškerých s tímto souvisejících povinností, zejména poskytování součinnosti při
auditu, předání výkazů, hromadných a opravných výkazů

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-124-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXX
termín: 24. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:27:40

17. Žádost o kácení - Společenství pro dům Znojemská 804, 671 67
Hrušovany nad Jevišovkou (bod číslo 11)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:28:18
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Důvodová zpráva
Dne 26.4.2023 obdrželo Město Hrušovany nad Jevišovkou žádost od Společenství pro dům
Znojemská 804, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou, IČ 29359821 na pokácení smrku ztepilého na
pozemku ve vlastnictví Města Hrušovany nad Jevišovkou p.č. 1983/5 v kat. Území Hrušovany nad
Jevišovkou. Smrk se nachází na ulici Znojemská u bytového domu č. p. 804 v Hrušovanech nad
Jevišovkou u křižovatky při vjezdu na ulici Západní. Jako důvod uvádí, že je nakloněný k bytovému
domu a obávají se při silném větru vyvrácení. Na místě chtějí vybudovat posezení pro dům č.p. 804.

Diskuze zahájena v 11:28:18

XXXXXXXXXXXXXX na místním šetřením zjistila, že strom je nahnutý, ale je zdravý - předkládá
radním fotodokumentaci, která je přílohou materiálu. Do budoucna bude potřeba strom pokácet. V
případě potřeby se může vyžádat znalecký posudek. 

V 11:33:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje pokácení smrku ztepilého na pozemku p.č. 1983/5 v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou

Hlasování
pro: (1) Gabriela Poppová
proti (2) Jiří Strnad, Josef Smolík
zdržel se: (1) Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:33:34

18. Žádost o kácení stromu (bod číslo 12)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:34:10

Důvodová zpráva
Dne 24.4.2023 obdrželo Město Hrušovany nad Jevišovkou žádost o povolení pokácení dřevin od pana
XXXXXXXXXXXXXXXX, trvale bytem:XXXXXXXXXXXXXX, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou na
borovici nacházející se na pozemku pozemku Města Hrušovany nad Jevišovkou p.č. 4715/1 v
katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou. Borovice lesní se nachází na ulici 9. května v
Hrušovanech nad Jevišovkou u rodinného domu žadatele. Žadatel uvádí, že mu kořeny stromu
narušují podlahu v garáží a že zde vedou inženýrské sítě. Žadatel vysadí místo stromu túje nebo
ovocný strom.

Diskuze zahájena v 11:34:10

XXXXXXXXXXXXXX informuje radní o tom, že strom je zdravý, nic mu není, nenarušuje žádnou
statiku garáže. Sděluje, že pan Ludvík Hladký by vysadil stromy na své náklady. 

V 11:36:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje pokácení borovice lesní na pozemku p.č. 4715/1 v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou

Hlasování
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pro: (0)
proti (4) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:36:54

19. Žádost o kácení stromu (bod číslo 13)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:37:05

Důvodová zpráva
Dne 19.4.2023 obdrželo Město Hrušovany nad Jevišovkou žádost o povolení pokácení dřevin od paní
XXXXXXXXXXXXXXXX a XXXXXXXXXXXXXXXX trvale bytem na Maxe Dvořáka 780, 671 67
Hrušovany nad Jevišovkou na pokácení smrku pichlavý nacházející se před bytovým domem č. p. 780
na pozemku Města Hrušovany nad Jevišovkou p.č. 1957/2 v katastrálním území Hrušovany nad
Jevišovkou . Žadatelky uvádí důvod usychání jehličnanu. Pokácení a odvoz dřeva by pro žadatelky
zařídil pan XXXXXXXXXXXXX

Diskuze zahájena v 11:37:05

Lenka Šibalová informuje radní, že smrk od vrchu začíná schnout, nemá na sobě žádné broučky, není
nijak poškozený. 

V 11:38:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje pokácení smrku pichlavého na pozemku p.č. 1957/2 v katastrálním území
Hrušovany nad Jevišovkou

 

Hlasování
pro: (0)
proti (4) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:38:35

20. ZŠ - schválení hospodářského výsledku za rok 2022 (bod číslo
14)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:40:12

Důvodová zpráva
Předkládám RM k schválení výsledek hospodaření Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres



20 / 32

Znojmo, příspěvková organizace, IČO:75024039 za rok 2022.

Výsledek hospodaření v hlavní činnosti          21 452,85 Kč

Výsledek hospodaření v doplňkové činnosti     5 308,70 Kč

--------------------------------------------------------------------------------

celkem: 26 761,55 Kč

Kladný výsledek hospodaření v hlavní činnosti je tvořen nevyčerpanými příjmy za úroky, poškozené
učebnice, sp. dary a nevyčerpané provozní dotace.

Kladný výsledek v doplňkové činnosti je zisk z uvařených obědů pro cizí strávníky.

Diskuze zahájena v 11:40:12

Ing. Věra Vráblíková informuje radní , že bylo použito zlepšeného hospodářského výsledku z
doplňkové činnosti na krytí platu pro kuchařky, kuchařkám, které vaří obědy pro děti, tak těm ze
zákona se zvedly platy,  proto je hospodářský výsledek tak malý. 

V 11:43:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje hospodářský výsledek Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039 za rok 2022 ve výši 26 761,55 Kč.

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-125-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXX
termín: 24. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:43:21

21. ZŠ - schválení rozdělení hospodářského výsledku za rok 2022
(bod číslo 15)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:44:18

Důvodová zpráva
Předkládám RM návrh rozdělení HV Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo,
příspěvková organizace za rok 2022.

HV za rok 2022 k rozdělení: 26 761,55 Kč. Návrh rozdělení 40% do fondu odměn tj. 10 704,62 Kč a
60% do rezervního fondu tj. 16 056,93 Kč.

FO - slouží k financování činností kroužků v ZŠ (nelze financovat z rozpočtu školy)

RF - slouží k pokrytí nákladů z hlavní činnosti.

Diskuze zahájena v 11:44:18

Ing. Věra Vráblíková informuje radní o tom, že fond odměn, např. učitelky, když jdou pomoct na
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dětský den, tak z toho dostanou nějakou odměnu.   

V 11:44:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje rozdělení hospodářského výsledku za rok 2022 Základní školy, Hrušovany
nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO:75024039 a to do FO 40% tj.
10 704,62 Kč a do RF 60% tj. 16 056,93 Kč.

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-126-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXX
termín: IHNED (24. 5. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:44:47

22. ZŠ - schválení Odpisového plánu na rok 2023 (bod číslo 16)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:46:06

Důvodová zpráva
Žádám o schválení odpisového plánu na rok 2023 a převedení odpisů do rozpočtu Základní školy
Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039.

Diskuze zahájena v 11:46:06

Ing. Věra Vráblíková v majetku je majetek , který se odepisuje a ze zákona je potřeba schválit
odpisový plán, který je v příloze. Schvaluje se odpisový plán a převod odpisu do rozpočtu školy. Škola
má schválený odpisy měsíční.  Radní Josef Smolík navrhuje prověřit předložený odpisový plán
základní školy a navrhuje zařadit tento bod do plánu veřejnosprávních kontrol za rok 2023. 

 

Úkol : XXXXXXXXXXXXXX - prověřit odpisový plán, zařadit  ho do plánu veřejnosprávních
kontrol za rok 2023. 

V 11:46:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje odpisový plán na rok 2023 Základní školy Hrušovany nad Jevišovkou,
okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039 a převod odpisů do rozpočtu
školy.

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-127-7/23
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zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXX
termín: IHNED (30. 6. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:47:09

23. Rozpočtové opatření č. 2/2023 (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:47:29

Důvodová zpráva
Předkládám radě města návrh Rozpočtového opatření číslo 2/2023 v souladu s pověřením:

ZM zmocňuje RM ke schvalování rozpočtových opatření, týkajících se zapojení  účelových dotací do
rozpočtu města. Toto pověření bylo schváleno v ZM dne 9. 3. 2023, usnesením UZ-6-1/23.

1)

Částka
 

Účelový
znak
 

Paragraf
 

Položka
 

Poznámka
 

172 600 Kč
 

13015
 

 
 

4116
 

Navýšení  rozpočtových příjmů(Ostatní
neinvestiční přijaté transfery ze
státního rozpočtu)

172 600 Kč
 13015 6171

 
5169
 

Navýšení  rozpočtových výdajů
(Činnost místní správy – služby)

Jedná se o zapojení účelových finančních prostředků, jedná se o neinvestiční účelovou dotaci na
výkon sociální práce s výjimkou agendy sociálně-právní ochrany dětí pro rok 2023. Úprava plnění
rozpočtu proběhne podle skutečného plnění.

2)

Částka
 

Účelový
znak
 

Paragraf
 

Položka
 

Poznámka
 

48 000 Kč
 

29031
zdroj 5
 

 4116
Navýšení  rozpočtových příjmů(Ostatní
neinvestiční přijaté transfery ze
státního rozpočtu)

48 000 Kč
  1032

 
5139
 

Navýšení  rozpočtových výdajů
(Podpora ostatních produkčních
činností – materiál)

Jedná se o zapojení finančního příspěvku na hospodaření v lesích (obnova, zajištění a výchova lesních
porostů do 40 let věku).

3)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

96 000 Kč 13101  4116 Navýšení  rozpočtových příjmů
(Ost. neinv.transfery ze st.rozpočtu)

96 000 Kč 13101 3745 5011 Navýšení  rozpočtových výdajů
(Péče o vzhled obcí,VZ – platy)
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Jedná se o zapojení dotací z ÚP na VPP dle Dohody číslo ZNA-V-33/2023 na období 4-9/2023. Úprava
plnění rozpočtu proběhne podle skutečného plnění.

Diskuze zahájena v 11:47:29

V 11:48:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM provádí Rozpočtové opatření č.2/2023.

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-128-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXX
termín: IHNED (20. 6. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:49:12

24. Žádost o uzavření školní jídelny (bod číslo 18)
Předkladatel: Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:49:33

Důvodová zpráva
Žádám tímto o povolení uzavřít školní jídelnu na období od 7. 8. 2023 do  18. 8. 2023.

Důvod:

1) čerpání dovolené od 7. 8. 2023 do 11. 8. 2023

2) malování a sanitární úklid školní kuchyně a jídelny od 14. 8. 2023 do 18. 8. 2023

Diskuze zahájena v 11:49:33

Starostka ukládá základní škole v dostatečném předstihu zveřejnit na svých webových stránkách
informaci pro strávníky, že bude školní jídelna od 7. 8. 2023 do  18. 8. 2023 uzavřena.  Tuto
informaci zaslat na info@hrusovany.cz, aby tato informace byla zveřejněna i na oficiálních stránkách
města. 

V 11:49:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
tomto znění:

RM schvaluje uzavření školní jídelny Základní školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039 ve dnech od 7. 8. 2023 do 18. 8. 2023

Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-129-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
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termín: IHNED (30. 6. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:50:11

25. ZŠ - Účetní závěrka za rok 2022 (bod číslo 19)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:50:28

Důvodová zpráva
Předkládám RM ke schválení účetní závěrku Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039 za rok 2022 včetně příloh.

Diskuze zahájena v 11:50:28

Na jednání rady města byla předložena zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022 na
straně  3  této  zprávy  upozorňuje  krajský  úřad  na  provedenou  inventarizaci  v  organizaci  ZŠ
Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2022. Rada města bere na vědomí upozornění auditu JMK odbor
kontrolní a právní ohledně provedené inventarizace v Základní škole, Hrušovany nad Jevišovkou,
okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039. Jedná se o zřejmou přepisovou chybu na
jednom  inventarizačním  soupisu.  Tato  přepisová  chyba  byla  ihned  po  upozornění
odstraněna Základní školou, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO:
75024039. 

V 11:54:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje účetní závěrku Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo,
příspěvková organizace, IČO: 75024039 za rok 2022.

Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-130-7/23
zodpovídá: XXXXXXXXXXXXXXX
termín: 24. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:54:21

26. Hospodaření města - stavy účtů k 5. 5. 2023 (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:55:23

Důvodová zpráva
Předkládám RM stavy účtu u ČS, a.s. k 5. 5. 2023. Na spořícím účtu číslo 6141139329/0800 byl
počáteční stav 20 mil. Kč z důvodu chybějících finančních prostředků na základním běžném účtu
číslo 1582534399/0800 bylo odčerpáno v měsíci dubnu 2023 5 mil.  Kč a v měsíci květnu 2023
budeme pokračovat v odčerpávání dalších finančních prostředků ze spořícího účtu na základní běžný
účet. Tyto finanční prostředky budou použity na úhradu investičních akcí a finančně náročných
oprav.
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Předkládám RM přehled o úvěrech k 31. 12. 2022, zejména  investiční úvěr u KB, a. s. 22 mil. Kč,
který má vyčíslené úroky M PRIBOR + 0,14% p. a. tj. 7,24%. V měsíci dubnu 2023 jsme poptali KB,
a.s. a ČS, a.s. o nabídku refinancování tohoto úvěru jehož zůstatek k 30. 4. 2022 je 12 mil. Kč. Zatím
poslala nabídku jen KB, a.s. čekáme na nabídku ČS, a.s.

Diskuze zahájena v 11:55:23

Ing. Věra Vráblíková předkládá radním stavy na bankovních účtech u ČS. Jedná se o spořící účet,
tento účet je okamžitě disponibilní. Finančně náročná oprava je zámek, investiční akce je ta, která
teď probíhá. 

Předkládá radě města přehled úvěru, zaměření na úvěr, který je u KB - M PRIBOR + 0,14% p. a. tj.
7,24%. U ČS jsou indicie pod 5 - čeká se na nabídku, během tohoto týdne by měla přijít. Radní berou
na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:00:21

V 12:00:41 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

27. Startovné na akci Májový běh 2023 (bod číslo 29)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:01:00

Důvodová zpráva
Předkládám RM návrh na výši startovného na akci města "Májový běh 2023", který se bude konat
dne 20. 05. 2023 od 14:00 hod u Sportovní haly v Hrušovanech nad Jevišovkou. Navrhuji stanovit
výši startovného na 50 Kč.

Diskuze zahájena v 12:01:00

V 12:02:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Věra Vráblíková") v
tomto znění:

RM stanovuje výši startovného 50 Kč na akci "Májový běh 2023", který se uskuteční dne
20. 5. 2023 u Sportovní haly Hrušovany nad Jevišovkou.

Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-131-7/23
zodpovídá: Věra Vráblíková
termín: 20. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:03:00
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28. Cyklostezka Brno - Vídeň (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:03:19

Důvodová zpráva
Starostka předkládá zápis valné hromady DSO CS BV. Zápis je přílohou. 

Diskuze zahájena v 12:03:19

Starostka sděluje, že na zasedání CS BV bylo projednáno a odsouhlaseno zařazení vybudování
cyklostezky na KÚ Hrušovany nad Jevišovkou. Zařazení budování cyklostezky obce Jevišovka (aby
došlo k úplnému propojení) bude projednáno.  

 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:11:42

29. Přístup do poradny pro obce (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:13:51

Důvodová zpráva
Dne 12.4. 2023 předložila paní zastupitelka Cashinová dotaz:

 

Dobrý den,

ráda bych se připomněla se svým požadavkem, aby bylo zastupitelům umožněn přístup do poradny
pro obce. Bude toto v nejbližší době možné? 

Děkuji, s pozdravem, Dana Cashinová

 

Dne 24.4.2023 bylo paní zastupitelce odpovězeno: Váš požadavek jsem chtěla řešit, ale zjistila jsem,
že v roce 2020 nebyl schválen nákup rozšířených služeb Právní poradny Svazu měst a obcí. Usnesení
je stále platné.  Jsou sjednány pouze dva přístupy. Váš požadavek bude předložen na příští zasedání
RM.

 

Dobry den, pani Volna. 

Dekuji za informaci. Rada bych vedela, jaky balicek sluzeb vyuziva nase mesto. Jelikoz na webu je i v
balicku "mini" pristup pro 11 osob.

 https://www.poradnaproobce.cz/e-shop

Popripade, jestli by sel balicek mini zakoupit. Prispela bych mestu financni castkou, darem na tento
ucel. 

S pozdravem, Dana Cashinova

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:
Město Hrušovany nad Jevišovkou momentálně žádný balíček služeb nevyužívá. 2 přístupy se týkají
právního systému CODEXIS. Balíček Mini je dle https://www.poradnaproobce.cz/e-shop v ceně 9 800
Kč (2 800 Kč pro členy SMO ČR). Je určen pro 11 uživatelů. Pokud by však měli mít do systému
přístup všichni zastupitelé (rovnost přístupu), tak pak je celková cena 12 600 Kč (5 600 Kč pro členy
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SMO ČR) a pokud by tam měli mít přístup ještě zaměstnanci, kteří připravují materiály pro jednání
rady a zastupitelstva (ještě 8 osob, tedy celkem 23 přístupů, tak celková cena by činila 18 200 Kč 
(11 200 Kč pro členy SMO ČR). Vždy se jedná o roční platbu, město je členem SMO ČR. Všechny
uvedené ceny jdou bez DPH. 

Město už  využívá placený právní  systém CODEXIS (se  dvěma přístupy),  který  obsahuje  právní
předpisy,  judikáty,  metodiky,  vzory  a  apod.  i  co  se  týče  místní  samosprávy,  ale  i  přenesené
působnosti. V případě potřeby se pak jednotliví zaměstnanci dotazuji buď přímo nadřízených orgánů
(které  jsou  někdy  zároveň  orgány  kontrolními)  nebo  i  resortních  ministerstev,  do  jejichž
problematiky dotaz spadá (nejčastěji Ministerstvo vnitra ČR, ale i jiná ministerstva). Dále využívá
placených právních služeb Mgr. Nevrkly (Advokátní kancelář NŠT LEGAL Znojmo).

Diskuze zahájena v 12:13:51

Starostka informuje radní, že pokud je nějaká nesrovnalost, vždy se žádá ministerstvo o vyjádření. 

V 12:18:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje pořízení zakoupení služby Poradna pro obce SMO ČR pro zastupitelé a
úředníky. 

Hlasování
pro: (0)
proti (2) Jiří Strnad, Josef Smolík
zdržel se: (3) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:19:06

30. Oplocení odlehčovacího hřiště (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:19:22

Důvodová zpráva
 

Zástupce TJ Cukrovar pan Surovec předložil návrh oplocení „odlehčovacího hřiště“. Tento návrh, aby
o něm mohlo být jednáno, je potřeba projednat s odborem památkové péče. Pozemek je veden jako
kulturní nemovitá památka.

Navrhuji k jednání s odborem památkové péče zplnomocnit předsedu fotbalového klubu TJ Cukrovar
pana XXXXXXXXXXXXXXXXXX

Diskuze zahájena v 12:19:22

XXXXXXXXXXX informuje radní : oplocení je levnější než dělat síť, přes kterou by nepadaly balóny.
Hraje si tam spousta dětí, využívá to spousta lidí a jezdí tam auta a ohrožuje to dítě, které vyběhne
pro balón.  

V 12:29:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM pověřuje starostku města podpisem plné moci udělenou za účelem jednání s MěÚ
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Znojmo,  odbor  školství,  kultury  a  památkové  péče  ve  věci  vybudování  oplocení
odlehčovacího hřiště na pozemku parc. č. 18/2 , v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou TJ
Cukrovar Hrušovany nad Jevišovkou,  z.s. ,IČ: 456 70 218.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-132-7/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 24. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:29:50

31. Žádost o výpůjčku prostor knihovny (bod číslo 32)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:33:15

Diskuze zahájena v 12:33:15

Starostka informuje radní,  že si  paní Verostová Zdeňka chce vypůjčit prostor knihovny ohledně
pořádání besedy,  s tím, že na besedu je vstupné 500,-Kč. Beseda by byla na téma vnitřní svoboda,
přednášející  Michaela Zdráhalová. Rada města projednala žádost paní Verostové Zdeňky ohledně
vypůjčení knihovny ve dne 24.6.2023 od 15 hodin do 17 hodin s vypůjčením nesouhlasí, ale zároveň
nabízí paní Verostové prostory v modrém salónku nebo ve společenském centru. Pro tyto účely je
třeba využívat míst k pronájmu. 

Úkol: Daně Gerspitzerová, nechť nabídne tyto prostory paní Verostové. 

V 12:35:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje výpůjčku prostor knihovny pro přednášku dne 24.6.2023.

Hlasování
pro: (0)
proti (3) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (2) Josef Smolík, Gabriela Poppová
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:36:44

32. Různé (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:38:02

Diskuze zahájena v 12:38:02

Starostka předkládá radním katastrální mapu nad kterou diskutují  ohledně povolení kotlíkového
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guláše u pivnice Slamák. Místo je blízko silnice a křižovatky,  bylo by to nebezpečné.

 

Starostka předložila radním návrh vizualizace od pana Bořila (propojení ulice Lidické, Rudé armády
a Litobratřické,  nad kterou diskutují,  zde vyvstala otázka, kam s parkujícíma autobusy.Probíhá
diskuze ohledně parkovacích míst pro autobusy. Je potřeba jednat s dopravcem. Ve smlouvě není
uvedeno, že musíme poskytovat parkovací místo pro autobusy.  Parkovací místo je u VAPASU. Radní
Smolík navrhuje zrealizovat parkování na pozemku za č. p. 5, kde se nachází pozemek města.

 

Radní Smolík Josef informuje ohledně stromu v zámeckém parku , měla by se udělat revize.

Starostka připomněla, že se budou stromy v parku letos ošetřovat  (dotaze 60 000 Kč z JMK) a další
budou ošetřeny z prostředků města. Každoročně dbáme na údržbu dřevin ve městě.

Strnad Jiří informuje, že mají firmu, která zjistí, zda jsou stromy zdravé či nikoliv a zjistí stabilitu
stromu.

Pan Josef Smolík informuje - odborník pan Krejčí, kdysi provedl revizi stromů v parku. 

 

Radní Strnad Jiří navrhuje účastnit se kontroly pronajímaných prostor.  Kontrola prostor panem Jiřím
Strnadem a zaměstnancem Městského úřadu Hrušovany nad Jevišovkou byla stanovena.

 

Diskuze  ohledně  Slavností  města:  XXXXXXXXX podal  informace  ohledně  zajištěného  programu.
Foodfestival  bude formou spolupráce,  také ochutnávka vín hrušovanských vinařů.   Plakát  bude
během tohoto týdne. 

 

Starostka : Po panuXXXXXXXX je na skate parku uložen nábytek nepatrné hodnoty, který měl na
DPS po jeho smrti se nábytek stal majetkem města. Tento nábytek nepatrné hodnoty bude převezen
na sběrný dvůr.

V garáži pod zdravotním střediskem je uložen nábytek paní Kolbové, který bude přemístěn do garáže
na skate parku, aby garáž pod zdravotním střediskem mohla být nabídnuta k pronájmu. 

 

V 12:39:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

...

Hlasování
pro: (0)
proti (5) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:43:39
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33. Přípojky na vodovodní řad (bod číslo 33)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:59:37

Důvodová zpráva
Vzhledem k rostoucí výstavbě  bytových domů v Hrušovanech nad Jevišovkou,  by měla být
prověřena kapacita stávajících vrtů na pitnou vodu , kapacita úpravny vody a kapacita čistírny
odpadních vod. 

 

Úkol: Dozorčí Rada TS - Které firmy jsou připojeny na vodovod a jaký mají odběr? Kolik
máme vrtů a kolik jich je v provozu? Jaký mají výkon, rezervy,...? Zjistit volnou kapacitu
úpravny vody a ČOV s ohledem na probíhající novou výstavbu bytů ve městě.

Termín úkolu: do konce května 2023.

Diskuze zahájena v 12:59:37

 

V 12:59:50 odešel Gabriela Poppová, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

V 13:00:00 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 3 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (3) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková

V 13:02:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM ukládá dozorčí radě Technických služeb města Hrušovany nad Jevišovkou, s.r.o.
prověřit volnou  kapacitu vrtů na pitnou vodu, volnou kapacitu úpravny vody, seznam
firem napojených na městský vodovod s jejich spotřebou  a volnou kapacitu ČOV. Dále
pověřuje starostku města k předání tohoto úkolu dozorčí radě.

 

Hlasování
pro: (3) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-133-7/23
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 31. 5. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:02:56
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V 13:03:03 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

Jednání ukončeno 10.05.2023 v 13:03:32
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Ověřeno ověřovateli:

1)   17. 5. 2023 11:20 Ing. Eliška Volná   

2)   17. 5. 2023 14:06 Ing. Věra Vráblíková   

 

Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
  

Místostarosta(ka):
  

17. 5. 2023 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2023

http://www.usneseni.cz/

